

ADAC
GT masters



News ADAC GT Masters – Oschersleben, November 6th – 8th 2020

00:00 Tension until the last chequered flag. At the grand finale of the ADAC GT Masters in Oschersleben, the title decisions of all series are not made until the last race.

In the league of super sports cars, Christian Engelhart and Michael Ammermüller crown a season that was as strong as a bear. Firstly, the new champions win Saturday's race and take the lead in the standings from Kelvin van der Linde and Patric Niederhauser - *Their* dream of defending the title is completely shattered at the start of race two. In the end, fourth place is enough for Engelhart and Ammermüller to win the championship.

00:39 Christian Engelhart (#92, Germany) - english

00:57 The new champion in the ADAC TCR Germany is Antti Buri. With a race win and a third place. The Finn securing the title just ahead of the Austrian Harald Proczyk.

01:10 Antti Buri (#13, Finland) - english

01:21 The season finale in the ADAC high-speed Academy can hardly be surpassed in suspense. The two Van Amersfoort drivers Jonny Edgar and Jak Crawford fight a dramatic duel for three races. In the end, Edgar triumphs by just two points, and wins the ADAC Formula 4 title.

01:41 Jonny Edgar (#17, Great Britain) - english

01:55 The title fight in the ADAC GT4 is also very close. A victory on Saturday brings the championship lead for Michael Schrey and Gabriele Piana, and with sixth place on Sunday, the BMW duo win the title

02:09 Gabriele Piana (#2, Italy) - english

02:26 The 14th season of the ADAC GT Masters comes to a furious end in the Magdeburger Börde. This is exactly where we meet again in 2021 - at the start of the league of super sports cars in Oschersleben.

02:43 Closer

02:46 END



News ADAC GT Masters – Oschersleben, November 6th – 8th 2020

- 00:00 Spannung bis zur letzten Zielflagge. Beim großen Finale des ADAC GT Masters in Oschersleben fallen die Titelentscheidungen aller Serien erst im letzten Rennen.
- In der Liga der Supersportwagen krönen Christian Engelhart und Michael Ammermüller eine bärenstarke Saison. Die neuen Champions gewinnen zunächst das Samstagsrennen und übernehmen die Tabellenführung von Kelvin van der Linde und Patric Niederhauser. Deren Traum von der Titelverteidigung platzt bereits beim Start zu Rennen zwei. Engelhart und Ammermüller reicht am Ende Rang vier zum Gewinn der Meisterschaft.
- 00:35 Christian Engelhart (#92, Deutschland) - deutsch**
- 01:20 Der neue Meister in der ADAC TCR Germany heißt Antti Buri. Mit einem Laufsieg und einem dritten Platz sicherte sich der Finne den Titel knapp vor dem Österreicher Harald Proczyk.
- 01:33 Antti Buri (#13, Finnland) - englisch**
- 01:45 Das Saisonfinale in der Highspeedschule des ADAC ist an Spannung kaum zu überbieten. Die beiden Van Amersfoort Piloten Jonny Edgar und Jak Crawford liefern sich drei Rennen lang ein dramatisches Duell. Am Ende triumphiert Edgar mit knapp zwei Punkten und gewinnt den Titel in der ADAC Formel 4.
- 02:04 Jonny Edgar (#17, Großbritannien) - deutsch**
- 02:18 Auch in der ADAC GT4 ist der Titelkampf eng. Ein Sieg am Samstag bringt die Tabellenführung für Michael Schrey und Gabriele Piana. Mit Platz sechs am Sonntag fährt das BMW-Duo die Meisterschaft ein.
- 02:32 Gabriele Piana (#2, Italien) - deutsch**
- Die 14. Saison des ADAC GT Masters findet ein furioses Ende in der Magdeburger Börde. Genau hier sieht man sich 2021 wieder - zum Auftakt der Liga der Supersportwagen in Oschersleben.
- 03:12 Closer
- 03:15 ENDE**